关于工作的英语演讲稿2021
态度决定选择，态度决定思路，态度决定一切。让我们从现在开始，以积极的态度来勇于超越自我，好好工作，不断完善自我，丰富我们的人生!以下是小编为大家整理的关于工作的英语演讲稿2021，感谢您的欣赏。
关于工作的英语演讲稿1
My dream job will be working in one of the biggest international accounting firm as an accountant. I want to be an accountant because I love mathematics and business so much. Also, being an accountant can help me to explore my knowledge of business and provide me a board range of network among the business world. I need to do a lot in order to achieve my goal. First, I have to get an undergraduate degree in accounting from college. Then I might either to go graduate school for a more advanced degree in accounting or get prepare for the CPA exam. With the CPA lisence, I have a better opportunity to get a job in the accounting firm. Finally, with my experience in the accounting firm, I can apply accounting position in the international accounting firm and to serve as an accountant there!
我梦想的工作将在一个最大的国际会计公司担任会计。我想做一个会计，因为我喜欢数学和商业这么多。同时，作为一个会计师可以帮助我探索我的商业知识，为我提供一个在商业世界中的一系列网络。为了实现我的目标，我需要做很多。首先，我得从大学获得本科学位。然后我可以去研究生院获得更高级的会计或准备注册会计师考试。随着注册会计师执照，我有一个更好的机会在会计公司得到一份工作。最后，我在会计公司的经验，我可以申请在国际会计公司的会计职位，并作为一名会计有!
关于工作的英语演讲稿2
When the teacher asks me the question of what do I want to be in the future, I would tell him without hesitation that being a teacher is always my dream. This is my ideal job, because the contribution that I can make brings me the greatest happiness. I like reading books so much. Every time when I learn something new and interesting, I'd like to share with my friends. Being a teacher, I will pass the positive information to my students and guide them to be better persons. For my ideal job, I must study hard. Success doesn't come easy. I need to make great progress.
当老师问我未来想做什么的时候，我会毫不犹豫地告诉他，我的梦想是成为一名老师。这是我的理想工作，因为作为一名教师所做出的贡献可以给我带来最大的幸福。我喜欢阅读，每次学习到新知识和有趣的东西时，我就想与我的朋友分享。成为一名老师，我会将这些积极的信息传递给我的学生，引导他们成为更好的人。为了我的理想工作，我必须努力学习。成功来之不易，我需要取得更大的进步。
关于工作的英语演讲稿3
I have a wonderful dream in my heart。 It's to speak English very well。 Since English is everything for me。 English is my best friend。 English is my soul。 English is my power。 Without English， I'm nothing at all。 Nothing。 Now， I can think in English， speak in English， and write in English。 Some people think I'm an Indian。 Some people regard I'm a Pakistan。 And some people even consider that I'm an Egyptian。 But if I could speak English as good as an American， my future would be brilliant。 So I work very hard。
关于工作的英语演讲稿4
With the development of the society, people pay more concern on whether choose a high-paying job with long hours or a low-paying job with short hours. There are different opinions on it, and the topic become more and more conspicuous.
随着社会的发展，人们对是否选择一个高薪却工作时间长还是低报酬而工作短的工作给予了更多的关注。它有不同的意见，这个话题越来越突出。
Every coin has two sides. The two choices have their own advantages and disadvantages, but I support that a high-paying job with long hours is better. One of the reasons is that I am a workaholic, a high-paying job with long hours can afford more opportunities to make great progress to challenge myself, and the success will satisfy my sense of achievement to a great extent. And what I want to emphasize is that this is an economic society which requires me to see the reality clearly. A high-paying job means a high position in the society, so I can get more respect and admiration from others. I should also take on the responsibility of providing a better life for my family, such as a big house, a private car, plenty of food, beautiful clothes, the best education and medical treatments and so on. What’s more, in the long run, with a high paying-job, I’ll save up much money for the life in the future, in other words, even though I retire in old age, I can still give my family an easy life. Last but not least, we are young now, if we don’t work hard, what do we live for when we get old in the future?
每个硬币都有两面。两种选择都有它的优点和缺点，但我觉得高薪却工作时间长是更好的。其中一个原因是因为我是一个工作狂，一份高薪而工作时间长的工作可以提供更多的机会去取得很大的进步并挑战自我，在很大程度上成功也会满足我的成就感。我想强调的是，这是一个经济型社会，需要我清晰地看清现实。一个高收入的工作意味着社会地位高，所以我可以得到更多他人的尊重和钦佩。我也要负起为我的家人提供更好的生活的责任，如一个大房子，一辆私家车，充足的食物，漂亮的衣服，的教育和医疗等。更重要的是，从长远来看，拥有一个高收入的工作，我可以为将来的生活节省很多钱，换句话说，即使我老了，退休了，我还可以给家人一个安逸的生活。最后但并非最不重要的是我们现在还年轻，如果我们不努力，我们将来变老了该以什么为生呢?
In short, when we are young and strong, working hard is the best choice. Cheer up! Come on!
总之，在我们年轻力壮的时候，努力工作是的选择。打起精神，加油!
关于工作的英语演讲稿5
In the past two years， my parents took me to travel to many places， including big cities， small towns， famous mountians and so on。 Therefore， I like traveling and I hope I can visit to many more places。 Since then， I hope I can be a tour guide in the future， so I can travel to many tourist attractions。 Besides， I can meet various people and I think municating with different people is interesting， wchich can broaden my field of vision。 I hope they can share their life stories with me so that I can know the general life of a place。 I know it would be a challenging job， but I believe I can do well in my job。
